
 

1 

 

ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice 

č. 02/2024 

 konaného dne 17. 4. 2024  
 

 

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva obce (dále jen „ZO“) v 18:05 hod. Přivítal členy 

ZO a přítomné spoluobčany. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, 

v souladu s § 92 a § 93 obecního zřízení, Informace o místě, době a navrženém 

programu zasedání ZO byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu od 9. 4. 2024, 

současně způsobem umožňující dálkový přístup (na „elektronické úřední desce“) a 

způsobem v místě obvyklým, hlášením v místním rozhlase a vývěskách obce. Členové 

ZO byli svoláni elektronickou poštou.  

Starosta dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů ZO a podle § 92 odst. 3 

obecního zřízení je zasedání ZO usnášeníschopné. Je přítomno všech 7 členů ZO. 

Použité iniciály členů ZO: 

Petr Bednář (PB), Ing. Ondřej Čáp (OČ), Ing. Martin Hladůvka (MH), Ing. Pavel Kárník 

(PK), Mgr. Blanka Kristová (BK), Ing. Petr Slavík (starosta), Ing. David Tesař (DT).  

Použité iniciály občanů: 

Iniciály diskutujících občanů jsou vyhotoveny ve tvaru JP(o), kde J je jméno, P příjmení a 

(o) označení občana. Jejich celé jméno s příslušnými iniciálami je uvedeno v Listině 

přítomných, která je nedílnou součástí písemného vyhotovení zápisu. 

 

 

Ad. 01: Zahájení, schválení pořadu jednání a ověřovatelů, námitky proti zápisu 

Starosta seznámil ZO s pořadem jednání. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO pořad 

jednání schválilo. 

 

Usnesení č. 01/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje následující pořad jednání Zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 02/2024 

01. Zahájení, schválení pořadu jednání a ověřovatelů, námitky proti zápisu 

02. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

03. Zpráva o činnosti, aktuální problematika 

04. Žádosti občanů a organizací  

05. Nakládání s majetkem 

06. Účetní závěrka obce Jezeřany-Maršovice za rok 2023 
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07. Účetní závěrka příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-

Maršovice, okres Znojmo, příspěvková organizace, za rok 2023 

08. Závěrečný účet obce Jezeřany-Maršovice za rok 2023 

09. Dotace z rozpočtu obce pro rok 2024 

10. Projekt „Digitální technická mapa Jihomoravského kraje II“ (DTM 2) – Smlouva o 

spolupráci  

11. Školství, problematika mateřské školy 

12. Územní studie Horní loučky, akce „Novostavba dvou RD“ 

13. Projekt a veřejná zakázka „Oprava klubovny“ 

14. Revitalizace Jezeřanské návsi, projekt „Obnova dřevin na jezeřanské návsi“ 

15. Rozpočtové opatření č. 3/2024 

16. Diskuse 

17. Ukončení 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Zápis a výpis usnesení z minulého zasedání ZO byly zveřejněny na internetových 

stránkách obce od 25. 3. 2024. Členové ZO neměli vůči zápisu žádné námitky. 

Starosta jako zapisovatele určil OČ a jako ověřovatele navrhl MH a DT.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

ověřovatele schválilo. 

 

Usnesení č. 02/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje za ověřovatele zápisu ze zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 02/2024 Ing. Martina Hladůvku a Ing. Davida 

Tesaře.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 02: Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

 

Prodloužení DK a úprava komunikace k ČS (Usnesení č. 04 až 07/01/2024) 

Ve věci veřejné zakázky „Prodloužení dešťové kanalizace a úprava komunikace k čerpací 

stanici“ bylo dne 14. 3. 2024 všem účastníkům e-mailem zasláno Oznámení o výběru 

dodavatele s tím, že nejlépe vyhověla nabídka společnosti Inženýrské stavby Jebáček, 

s.r.o. S jednatelem společnosti byla dne 5. 4. 2024 podepsána smlouva o dílo.  

Dne 8. 4. 2024 byla s Ing. Borisem Bielym podepsána příkazní smlouva na stavební 

dozor. Jmenovaný již pro obec dozoroval akce Místní komunikace Za kostelem a Místní 

komunikace v lokalitě Panšula. 
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Smlouva o přeložce zařízení distribuční soustavy (přípojky NN k čerpací stanici splaškové 

kanalizace) byla podepsána dne 14. 3. 2024, následně byla uhrazena první splátka ve 

výši 47 000 Kč. Společnost EG.D, a.s. oznámila obci, že ke dni 31. 3. 2024 byl zakreslen 

investiční záměr akce „Jezeřany-Maršovice – Obec: NN přel.kab.v“. 

Dne 9. 4. 2024 odbor dopravy Městského úřadu Moravský Krumlov vydal Oznámení o 

zahájení společného územního a stavebního řízení stavby „Jezeřany-Maršovice - Úprava 

komunikace k čerpací stanici“.    

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Odhlučnění sálu (Usnesení č. 10/01/2024) 

Na základě orientační nabídky od Ondřeje Buchty je s tímto dodavatelem jednáno 

ohledně realizace, která by se mohla uskutečnit do konce dubna 2024. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Rider (Usnesení č. 11 a 12/01/2024) 

Ve věci veřejné zakázky „Rider“ byla dne 19. 3. 2024 zaslána objednávka společnosti 

HITL, s.r.o. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Doplnění DH Panšula (Usnesení č. 13 a 14/01/2024) 

Ve věci veřejné zakázky „Doplnění DH Panšula“ byla dne 20. 3. 2024 zaslána objednávka 

společnosti MIRAKULUM s.r.o., kdy byly objednány dva herní prvky lanová pyramida K2-

MINI a  lanové centrum ZÁSADA, celkem za 379 037 Kč. Dále mimo tuto zakázku byly 

objednány 2 ks stůl a lavičky samostojné 2m za 31  654 Kč, které budou umístěny v obci 

jako další místa pro setkávání a odpočinek. Ve dnech 10. a 11. 4. 2024 pracovníci 

společnosti MIRAKULUM s.r.o. realizovali 1. část dodávky, když vyhloubili díry, usadili 

akátové kůly, které zabetonovali. Zároveň byly dodány stoly s lavičkami, které byly již 

rozmístěny na veřejná prostranství v obci. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

 

Ad 03. Zpráva o činnosti, aktuální problematika 

Starosta informoval o své činnosti a seznámil ZO s následující problematikou: 

 

Účast na jednáních (za období od 14. 3. 2024 do 17. 4. 2024) 
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21. 3. 2024, 82. členská schůze, DSO Moravskokrumlovsko, Kubšice 

Inventarizace majetku DSO, letní kino – informace, informace k dotačním projektům 

Předcházení vzniku odpadů a Efektivní nakládání s odpady a další problematika.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

BK se dotázala, jak by bylo možné zapůjčit letní kino pro naši obec a zda se můžeme 

doptat na plánované akce DSO Moravskokrumlovsko, abychom věděli, kdy bude 

promítací technika volná k zapůjčení. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc 

na vědomí. 

 

Projekt  „III/4133 JEZEŘANY-MARŠOVICE, PRŮTAH - PŘELOŽKY PLYNOVODU 

Dle sdělení zástupce společnosti IGEA s.r.o. byla začátkem dubna dokončena a předána 

projektová dokumentace přeložek plynovodu.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

BK se dotázala, zda máme nějakou časovou osu realizace? Starosta odpověděl, že SÚS 

JMK nyní musí připravit podklady, dokumentace a požádat o územní řízení, obec na tom 

může spolupracovat. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

 

Projekt „Jezeřany-Maršovice – křižovatka [změna místní úpravy DZ] 

Na základě domluvy a nabídky ze dne 3. 4  2024 byl u společnosti ZNAKOM s.r.o. 

objednán projekt dopravního značení, včetně zajištění potřebných vyjádření, včetně 

dodávky a montáže značek ve věci akce Jezeřany-Maršovice – křižovatka [změna místní 

úpravy DZ], týkající se umístění 2x dopravního značení v místě křižovatky silnice II/4133 a 

místní komunikace č. 6c (před domem č.p. 305), za cenu 9 930 Kč bez DPH. Jedná se o 

zvýšení bezpečnosti v místě křižovatky a místní komunikace před domem č. p. 305. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

BK zmínila, že si občané stěžují na to, že projíždějící řidiči po této komunikaci jezdí příliš 

rychle a zda by nebylo vhodné na komunikaci umístit zpomalovací práh. PB poznamenal, 

že umístění zpomalovacích prahů na místní komunikace, by mělo být schváleno policií a 

povoleno příslušným odborem dopravy. ZO diskutovalo o této problematice s tím, že 

rychlá jízda a neohleduplnost řidičů se projevuje na všech místních komunikacích a že tak 

jako i jiná opatření, mají i zpomalovací prahy svoje kladné i záporné stránky.    

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

DSO Moravskokrumlovsko, spoluúčast obce na projektech 

DSO MK pořídilo v roce 2023 z dotace JMK Letní kino v hodnotě 424 404 Kč, z toho 50 % 
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(212 202 Kč) je z dotace JMK, zbývajících 50 % z příspěvku všech členských obcí DSO. 

Letní kino je k dispozici členským obcím a jejich spolkům s tím, že v nejbližší době bude 

na obce zaslán formulář objednávky na rezervaci Letního kina. Na členské schůzi dne 21. 

3. 2024 byla schválena spoluúčast obcí ve výši 9 200 Kč. Spoluúčast bude hrazena 

formou mimořádného investičního příspěvku a podléhá konsolidaci, je potřeba o zařazení 

do rozpočtu a úhradu na účet svazku. 

Členská schůze rovněž schválila úhradu nákladů na administraci projektu Prevence 

vzniku odpadů ve výši 3% ze získané dotace. V případě naší obce se jednalo o dotaci ve 

výši 673 794,63 Kč a tak úhrada za administraci činí 20 213,84 Kč. Náklady na 

administraci budou zapojeným obcím fakturovány do konce měsíce dubna. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

DT se dotázal, kde bude letní kino uskladněno, jestli bude v Kubšicích napořád? Starosta 

odpověděl, že si letní kino můžeme zapůjčit i k nám do KD, první projekce bude zkušební 

pro zaučení obsluhy. 

PK se dotázal, co vše je součástí kina. Starosta odpověděl, že součástí kina jsou 

reprobedny, zesilovač s mixážním pultem, promítací plátno s demontovatelnou konstrukcí. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO příspěvky 

schválilo. 

 

Usnesení č. 03/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje poskytnutí neinvestičního příspěvku 

DSO Moravskokrumlovsko ve výši 9 200 Kč jako spoluúčast obce na pořízení Letního 

kina.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 04/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje poskytnutí příspěvku DSO 

Moravskokrumlovsko ve výši 20 213,84 Kč za administraci projektu Prevence vzniku 

odpadů.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 04: Žádosti občanů a organizací 

Nebyla podána žádná žádost. 

 

 

Ad. 05: Nakládání s majetkem 

Stanovisko k výši nájemného za užívání obecních bytů 
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Ohledně pronájmu obecních bytů na adrese Jezeřany-Maršovice 144 je s nájemníky 

uzavírána smlouva na dobu určitou (dva roky) a současná smlouva (byt č. 1) je uzavřena 

do 31. 5. 2024. Nájemné bylo v tomto období ve výši 72 Kč/m2/měsíc. S ohledem na 

index spotřebitelských cen za období roku 2022 a 2023 je pro následující období od 1. 6. 

2024 do 31. 5. 2026 je navrženo zvýšení nájemné na 95 Kč/m2/měsíc. 

Ze strany obce nedošlo v minulém období k jednostranné úpravě nájemného dle přírůstku 

průměrného ročního indexu spotřebitelských cen proti roku předcházejícímu, ale při 

jednání o prodloužení nájemní smlouvy, byla výše nájemného upravena o výši inflace let 

2022 a 2023. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO výši 

nájemného schválilo. 

 

Usnesení č. 05/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje stanovení nájemného za obecní byty 

pro následující období od 1. 6. 2024 do 31. 5. 2026, ve výši 95 Kč/m2/měsíc. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Uplatněním předkupního práva a žádostí o zpětný převod pozemku 

V kupní smlouvě s dohodou o zřízení předkupního práva a práva zpětné koupě ze dne 25. 

2. 2014 uzavřené Jaroslavem Chrástem jako kupujícím a obcí jako prodávajícím, jejímž 

předmětem byl prodej p.č. 2091/74 o výměře 489 m2, byla mezi smluvními stranami 

sjednána ustanovení tykající se výhrady předkupního práva a výhrady zpětné koupě v 

případě, že na nemovitosti v souladu s účelem koupě nedojde ve lhůtě 6 let od podpisu 

této smlouvy (25. 2. 2020) k vydání pravomocného rozhodnutí o užívání stavby 

(kolaudační rozhodnutí) či jiného obdobného rozhodnutí o užívání stavby, opravňujícího 

kupujícího k užívání stavby na nemovitosti zřízené nebo v této době nebude nemovitost 

plně připravena sloužit účelu této smlouvy (v případě, že se kolaudační či obdobné 

rozhodnutí nevydává), vznikla kupujícímu povinnost převést na požádání prodávajícímu 

nemovitosti zpět. 

V průběhu roku 2019 až 2020 byla s kupujícím a jeho právním zástupcem vedeno jednání 

a následně ZO na svém zasedání dne 10. 11. 2021 schválilo a následně dne 8. 12. 2021 

starosta podepsal Dodatek č. 1 Kupní smlouvy s dohodou o zřízení předkupního práva a 

práva zpětné koupě uzavřené dne 25. 2. 2014, spolu s Dohodou o zákazu zcizení a 

zatížení, který upravuje ustanovení kupní smlouvy. Kupující do 31. 12. 2023 měl na 

pozemku realizovat stavbu dle projektové dokumentace, která je přílohou smlouvy, jedná 

se o novostavbu skladu autodílů, což však neučinil. Dále ZO schválilo zpětnou kupní 

smlouvu, která převádí uvedený pozemek zpět na obec v případě, že kupující nesplní 

podmínky uvedené v Dodatku č. 1. postupem při vybudování přípojek k inženýrským 

sítím. 
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S ohledem na skutečnost, že kupující nepředložil prodávajícímu (obci) do 31. 12. 2023 

rozhodnutí o užívání stavby (kolaudační rozhodnutí) či jiné obdobné rozhodnutí či 

potvrzení příslušného stavebního úřadu o dokončení stavby, opravňující kupujícího, příp. 

jím určené osoby, k užívání stavby na nemovitosti zřízené k účelu uvedenému ve 

smlouvě, vzniká kupujícímu povinnost převést na požádání prodávajícímu nemovitosti 

zpět (výhrada zpětné koupě). Proto je ZO předkládáno Uplatnění výhrady zpětné koupě 

resp. Žádost o zpětný převod nemovitých věcí. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 06/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Uplatnění výhrady práva zpětné 

koupě - Žádost o zpětný převod nemovitých věcí, týkající se pozemku p.č. 2091/74 v k.ú. 

Jezeřany. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad.06: Účetní závěrka obce Jezeřany-Maršovice za rok 2023 

V souladu se zákonem č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů, a 

prováděcí vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek 

některých vybraných účetních jednotek (dále jen „Vyhláška“) a obecní směrnicí č. 3/2013 

o schvalování účetní závěrky (dále jen „Směrnice“), je potřeba projednat a schválit účetní 

závěrku obce Jezeřany-Maršovice za rok 2023. 

Finančnímu výboru (FV) v souladu se směrnicí byly předloženy podklady pro schválení 

řádné účetní závěrky obce - účetní závěrka k 31. 12. 2023 (Výkaz FIN, Rozvaha, Výkaz 

zisku a ztráty a Příloha), Inventarizační zpráva za rok 2023, Zpráva o výsledcích 

finančních kontrol 2023, Seznam aktuálních vnitřních předpisů (směrnic), poskytnuta 

Informace o provedených kontrolách, Rozbor hospodaření (Monitoring hospodaření obcí), 

kde je uveden i ukazatel dluhové služby (celková likvidita) a Návrh na schválení a převod 

hospodářského výsledku z účtu 431 (Výsledek hospodaření). Zároveň byla FV předložena 

k projednání Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023, včetně všech 

příloh. FV podklady pro účetní závěrku projednal na dnešním zasedání a předložil ZO 

Zprávu pro Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice k podkladům pro schválení účetní 

závěrky obce Jezeřany-Maršovice za rok 2023. Stejné podklady, které byly poskytnuty 

finančnímu výboru, jsou rovněž předloženy ZO.  

Předložené doklady ke schválení účetní závěrky byly zpracovány v souladu s § 4 vyhlášky 

a v souladu s požadavky schvalujícího orgánu v úplnosti. Účetní jednotka nezatajila před 

schvalujícím orgánem žádné skutečnosti. Účetní jednotka zpracovala účetní závěrku s 

cílem dosažení věrného a poctivého obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní 
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jednotky. Pokud ZO na základě předložených nebo vyžádaných podkladů nezjistí, že 

schvalovaná účetní závěrka neposkytuje věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a 

finanční situace účetní jednotky, účetní závěrku schválí. 

Předseda FV DT uvedl, že FV nezjistil, že by účetní závěrka neposkytla v rozsahu 

předložených podkladů věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční situace 

účetní jednotky a zároveň byla předložena Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření 

za rok 2023, navrhuje ZO účetní závěrku obce za rok 2023 schválit. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO účetní 

závěrku schválilo. 

 

Usnesení č. 07/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Účetní závěrku obce Jezeřany-

Maršovice za rok 2023, k rozvahovému dni 31. 12. 2023. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

O schválení účetní závěrky byl pořízen písemný záznam, Protokol o schvalování účetní 

závěrky, kde každý člen ZO má právo, aby v písemném záznamu o hlasování bylo 

uvedeno, jak hlasoval a svoje hlasování může písemně odůvodnit. Toto písemné 

odůvodnění se stává nedílnou součástí záznamu o hlasování a zároveň písemný záznam 

o hlasování je součástí Protokolu o schvalování účetní závěrky obce Jezeřany-Maršovice 

za rok 2023. Starosta přítomné seznámil s textem protokolu a jednotlivý členové ZO jej 

postupně podepsali a uvedli svoje odůvodnění hlasování.   

    

 

Ad.07: Účetní závěrka příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola, 

Jezeřany-Maršovice, okres Znojmo, příspěvková organizace, za rok 2023 

V souladu se zákonem č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů, a 

prováděcí vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek 

některých vybraných účetních jednotek (dále jen „vyhláška“) a obecní směrnicí č. 4/2013 

o schvalování účetní závěrky příspěvkové organizace (dále jen „směrnice“), je potřeba 

projednat a schválit účetní závěrku příspěvkové organizace za rok 2023. V souladu se 

směrnicí byly předloženy podklady pro schválení řádné účetní závěrky - účetní závěrka k 

31. 12. 2023 (Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty a Příloha), Inventarizační zpráva za rok 

2023, Seznam aktuálních vnitřních předpisů organizace, rozbor hospodaření 2023 - 

Výroční zpráva o hospodaření za rok 2023 a Návrh na rozdělení výsledku hospodaření do 

fondů za rok 2023. 

Návrh na rozdělení výsledku hospodaření za rok 2023, který předložila ředitelka 

příspěvkové organizace, celý výsledek hospodaření ve výši 15 023,52 Kč, přiděluje do 

rezervního fondu celou částku 15 023,52 Kč, takže příděl do fondu odměn je 0 Kč. S 
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ohledem na skutečnost, že přebytek hospodaření za rok 2023 a jeho rozdělení je 

přiměřené, je navrhováno ho schválit. 

ZO bylo rovněž informováno, že ve smyslu zákona o finanční kontrole, byla v příspěvkové 

organizaci provedena veřejnosprávní kontrola dne 19. 3. 2024. Kontrolu z pověření 

provedla Ing. Zdeňka Cahlíková se závěrem, že z prověřené roční účetní závěrky 

nevyplývají nápravná opatření, při kontrole správnosti roční účetní závěrky nebyly zjištěny 

závady formálního nebo věcného charakteru. Výsledek veřejnosprávní kontroly by ZO 

mělo vzít na vědomí.   

Předložené doklady ke schválení účetní závěrky příspěvkové organizace byly zpracovány 

v souladu s vyhláškou a v souladu s požadavky schvalujícího orgánu v úplnosti. Účetní 

jednotka nezatajila před schvalujícím orgánem žádné skutečnosti. Účetní jednotka 

zpracovala účetní závěrku s cílem dosažení věrného a poctivého obrazu předmětu 

účetnictví a finanční situace účetní jednotky. Pokud zastupitelstvo obce na základě 

předložených nebo vyžádaných podkladů nezjistí, že schvalovaná účetní závěrka 

neposkytuje věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky, 

účetní závěrku schválí. O schválení účetní závěrky je potřeba vyhotovit Protokol, při 

každém hlasování pořízen písemný záznam a každý člen ZO má právo, aby v písemném 

záznamu o hlasování bylo uvedeno, jak hlasoval a svoje hlasování může písemně 

odůvodnit. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO rozdělení 

výsledku a účetní závěrku schválilo. 

 

Usnesení č. 08/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje rozdělení výsledku hospodaření za 

rok 2023 příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, 

okres Znojmo, příspěvková organizace, ve výši 15 023,52 Kč, kdy příděl do fondu odměn 

je 0 Kč a příděl do rezervního fondu je 15 023,52 Kč. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 09/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Účetní závěrku příspěvkové 

organizace Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, okres Znojmo, 

příspěvková organizace, za rok 2023, k rozvahovému dni 31. 12. 2023. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

O schválení účetní závěrky příspěvkové organizace byl pořízen písemný záznam, 

Protokol o schvalování účetní závěrky, kde každý člen ZO má právo, aby v písemném 

záznamu o hlasování bylo uvedeno, jak hlasoval a svoje hlasování může písemně 



 

10 

 

odůvodnit. Toto písemné odůvodnění se stává nedílnou součástí záznamu o hlasování a 

zároveň písemný záznam o hlasování je součástí Protokolu o schvalování účetní závěrky 

příspěvkové organizace obce Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, 

okres Znojmo, příspěvková organizace, za rok 2023. Starosta přítomné seznámil s textem 

protokolu a jednotlivý členové ZO jej postupně podepsali a uvedli svoje odůvodnění 

hlasování.   

 

 

Ad. 08: Závěrečný účet obce Jezeřany-Maršovice za rok 2023 

V souladu se zákonem o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů zveřejnila obec 

návrh Závěrečného účtu obce Jezeřany-Maršovice za rok 2023, od 28. 3. 2024 na úřední 

desce a způsobem umožňujícím dálkový přístup. Na pevné úřední desce byl návrh 

zveřejněn v užším rozsahu, dálkovým přístupem bylo zveřejněno a ZO je předloženo 

úplné znění návrhu Závěrečného účtu obce Jezeřany-Maršovice za rok 2023, Zpráva o 

výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2023, včetně příloh, účetní výkazy za rok 

2023, Inventarizační zpráva za rok 2023 a účetní výkazy za rok 2023 příspěvkové 

organizace Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, okres Znojmo, 

příspěvková organizace - Rozvaha, Výkaz zisku a ztrát a Příloha, vše za rok 2023. 

Rovněž s celým obsahem návrhu závěrečného účtu se občané mohli seznámit v kanceláři 

obecního úřadu. K návrhu závěrečnému účtu doposud nebyly uplatněny ze strany občanů 

žádné ústní ani písemné připomínky. 

Schválení celoročního hospodaření obce je v souladu s výsledky Zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2023, kterou vypracovala auditorka Ing. Zdeňka 

Cahlíková, když přezkoumáním hospodaření obce se uskutečnilo ve dnech 17. 10. 2023, 

22. 1. a  19. 3. 2024, a při přezkoumání hospodaření nebyly zjištěny chyby a nedostatky 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

hospodaření obce a závěrečný účet schválilo. 

 

Usnesení č. 10/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje celoroční hospodaření obce a 

Závěrečný účet obce za rok 2023 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 

obce za rok 2023, bez výhrad.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 09: Dotace z rozpočtu obce pro rok 2024 

Jedná se o podporu zájmovým organizacím, občanským sdružením, spolkům, fyzickým 

nebo právnickým osobám, jejichž činnost je zaměřena ve prospěch obyvatel nebo obce 

Jezeřany-Maršovice a poskytnutím dotací bude podporováno aktivní využívání volného 



 

11 

 

času občanů obce, zejména dětí a mládeže, a to zejména v oblasti kulturní, vzdělávací, 

tělovýchovné a sportovní, požární ochrany, životního prostředí, společenského života 

v obci. Obec obdržela následující žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce pro rok 

2024 od spolků a organizací: 

Český svaz chovatelů základní organizace Jezeřany-Maršovice (č.j. OJM-066/2024) na 

realizace projektu „Rekonstrukce přísálí na Chovatelské hale“, jehož předmětem je 

výměna 5 kusů kastlových oken za plastové, včetně parapetů, zapravení a vymalování, ve 

výši 70 000 Kč, 

SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Jezeřany-Maršovice, (č.j. OJM-101/2024), na 

realizaci projektu „Rozvoj MTZ a provoz SDH“, jehož předmětem je činnost sboru, jeho 

rozvoj a materiálně-technického vybavení pro soutěžní družstva SDH, ve výši 98 000 Kč, 

Tělovýchovná jednota Jezeřany-Maršovice, z.s., (č.j. OJM-126/2024), na realizaci projektu 

„Hlavně mládež“, jehož předmětem je zajištění fotbalových soutěží přípravek a 

materiálové zabezpečení fotbalových družstev, ve výši 100 000 Kč,   

MS SOBOTKA Jezeřany-Maršovice, z.s., (č.j. OJM-166/2024), na realizaci projektu 

„Zakoupení chladícího zařízení“, jehož předmětem je zakoupení chladící skříně s ohledem 

na zvyšování  lovu černé a srnčí zvěře z důvodu snižování škod na zemědělských 

plodinách, ve výši 35 000 Kč, 

Římskokatolická farnost Loděnice u Moravského Krumlova, (č.j. OJM-194/2024), na 

realizaci projektu „Podpora na zajištění provozu kostela, jehož předmětem je podpora 

provozu kostela v Jezeřanech-Maršovicích, která bude zaměřena především na pokrytí 

úhrad elektrické energie, servisu věžních hodin se zvony a sanaci havarijních událostí, ve 

výši 80 000 Kč. 

Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce byly předloženy k projednání FV, který je 

projednal a předložil ZO své doporučení. Předseda FV DT uvedl, že FV doporučuje ZO 

dotace pro rok 2024 schválit v plné výši. 

Obec rovněž obdržela žádost o finanční podporu od Linky bezpečí, z.s. o pokračování 

podpory a poskytnutí finančního příspěvku 5 000 Kč na provoz dětské krizové linky. 

Dne 11. 3. 2024 Chasa Jezeřany-Maršovice podala na obec Žádost o spolupráci a 

finanční podporu od Obce Jezeřany-Maršovice v souvislosti s pořádáním kulturních 

společenských akcí, o finanční příspěvek na produkci dechové kapely na 

Cyrilometodějské pouti (6. 7. 2024) a Václavské hody (28 a 29. 9. 2024) a finanční 

příspěvek na kroj pro krojované zavádějící dívky na těchto akcích. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

dotace a dary schválilo. 

 

Usnesení č. 11/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční dotaci z rozpočtu obce na rok 

2024 pro Český svaz chovatelů základní organizace Jezeřany-Maršovice, ve výši 70 000 
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Kč, na realizaci projektu „Rekonstrukce přísálí na Chovatelské hale“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 12/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční dotaci z rozpočtu obce na rok 

2024 pro SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Jezeřany-Maršovice, ve výši 98 000 Kč, na 

realizaci projektu „Rozvoj MTZ a provoz SDH“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 13/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční dotaci z rozpočtu obce na rok 

2024 pro Tělovýchovnou jednotu Jezeřany-Maršovice, z.s., ve výši 100 000 Kč, na 

realizaci projektu „Hlavně mládež“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 14/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční dotaci z rozpočtu obce na rok 

2024 pro MS SOBOTKA Jezeřany-Maršovice, z.s., ve výši 35 000 Kč, na realizaci 

projektu „Zakoupení chladícího zařízení“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 15/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční dotaci z rozpočtu obce na rok 

2024 pro Římskokatolickou farnost Loděnice u Moravského Krumlova, ve výši 80 000 Kč, 

na realizaci projektu „Podpora na zajištění provozu kostela“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 16/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje dar z rozpočtu obce na rok 2024 pro 

Linku bezpečí, z.s., ve výši 5 000 Kč, za provoz dětské krizové linky. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 17/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje úhrady hudební produkce ve výši 
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25 000 Kč za každý den konání Cyrilometodějské pouti a Václavských hodů, konaných 

v roce 2024. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 18/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje poskytnutí finančního daru 

krojovaným dívkám ve výši 500 Kč za jednu akci, kdy budou reprezentovat obec při 

kulturním vystoupení na Cyrilometodějské pouti a Václavských hodech, konaných v roce 

2024. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad.10:  Projekt „Digitální technická mapa Jihomoravského kraje II“ (DTM 2) – 

Smlouva o spolupráci 

V souvislosti s přijatou legislativou týkající se Digitální technické mapy kraje (DTM), kraje 

realizují projekty DTM. Města a obce, jako vlastníci dopravní a technické infrastruktury, 

mají ze zákona povinnost předat do DTM krajů údaje o své infrastruktuře, přitom 

odpovídají za úplnost, správnost a aktuálnost. 

Jihomoravský kraj připravuje projekt Digitální technická mapa Jihomoravského kraje II 

(dále jen „DTM 2“). Projekt bude spolufinancován z Národního plánu obnovy v rámci V. 

výzvy „Digitální vysokokapacitní sítě“ vyhlášené Ministerstvem průmyslu a obchodu dne 

21. 4. 2023. Cílem projektu je podpořit dokončení digitalizace objektů dopravní a 

technické infrastruktury obcí v digitálních technických mapách, které umožňují přístup k 

přesným informacím o objektech základní prostorové situace a o poloze a technických 

specifikacích této infrastruktury.  

Již v roce 2021 byla za obec podepsána Smlouva o spolupráci a poskytnutí dat při tvorbě, 

aktualizaci a správě Digitální technické mapy Jihomoravského kraje, jejímž předmětem 

byl závazek obce poskytnout data DTM kraji jako podklad pro tvorbu DTM JMK, nazývaná 

jako DTM 1, který byl spolufinancován EU. V rámci spolupráci však pro obec byla 

realizována jen nepatrná část dat o infrastruktuře obce. 

V rámci projektu DTM 2, v souladu s předchozí spoluprací a jednáními s pracovníků 

odboru informatiky JMK je ZO předkládána Smlouva o spolupráci. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 19/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o spolupráci mezi 

Jihomoravským krajem a Obcí Jezeřany-Maršovice, jejímž předmětem stanovení 
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vzájemných práv a povinností smluvních stran při spolupráci na projektu Digitální 

technická mapa Jihomoravského kraje II (DTM 2). 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad.11:  Školství, problematika mateřské školy 

Úplaty 

S ohledem na novelu školského zákona s účinností od 1. 1. 2024, podle § 123 odst. 4 

školského zákona, výši úplaty stanoví v případě škol a školských zařízení zřízených 

státem, krajem, obcí nebo svazkem obcí za poskytování předškolního vzdělávání a 

zájmového vzdělávání ve školní družině a školním klubu zřizovatel. Výpočet již není 

vázán na průměrné neinvestiční výdaje konkrétní školy nebo školského zařízení, ale na 

výši minimální měsíční mzdy. U mateřských škol (MŠ) může být měsíční výše úplaty 

stanovena maximálně ve výši 8 % a u zájmového vzdělávání ve školních družinách (ŠD) 

a školních klubech maximálně ve výši 4 % základní sazby minimální měsíční mzdy, která 

k 1. 1. 2024 činila 18 900 Kč, takže maximální možná měsíční výše úplaty může být až 1 

512 Kč v MŠ a 756 Kč v ŠD.   

Obec obdržela dne 3. 4. 2024 od ředitelky školy (ŘŠ) doporučení navýšit úplaty za 

předškolní vzdělávání v MŠ na 400 Kč a ponechání úplaty ve ŠD na 100 Kč měsíčně, 

když při výpočtu vycházela ještě dle původní metodiky, dle skutečných nákladů 

vynaložených na potřeby dětí v roce 2023, kdy maximální výše úplaty v MŠ by byla 525 

Kč. 

Měsíční výše úplaty bude stanovena usnesením rady obce, v obcích, kde není rada 

zřízena, stanoví výši starosta na základě § 99 odst. 2 obecního zřízení. Pro školní rok 

2024/2025 zřizovatel stanoví výši úplaty nejpozději do 30. 6. 2024. Ředitelka školy 

následně vhodným způsobem informuje zákonné zástupce. Rozšiřuje se okruh osob, 

které budou mít nárok na osvobození od úplaty, kdy od úplaty je osvobozen zákonný 

zástupce dítěte, který pobírá opakující se dávku pomoci v hmotné nouzi, zákonný 

zástupce nezaopatřeného dítěte, pokud tomuto dítěti náleží zvýšení příspěvku na péči, 

rodič, kterému náleží zvýšení příspěvku na péči z důvodu péče o nezaopatřené dítě, nebo 

fyzická osoba, která o dítě osobně pečuje a z důvodu péče o toto dítě pobírá dávky 

pěstounské péče, pokud tuto skutečnost prokáže řediteli mateřské školy.   

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

ŘŠ uvedla, že je pro zvýšení úplat i s ohledem na skutečnost, že je věnována velká péče 

rozvíjení dovedností dětí a spotřeba materiálu je značná.  

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

s výší úplaty souhlasilo. 
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Usnesení č. 20/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice souhlasí s výší úplaty za předškolní vzdělávání 

v mateřské škole na období školního roku 2024 - 2025 ve výši 400 Kč měsíčně a ve školní 

družině 200 Kč. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Odloučené pracoviště 

Předškolní a základní vzdělávání je financováno ze státního rozpočtu a z rozpočtu 

územních samosprávných celků, tj. zřizovatelů škol. V současné době platí tzv. 

normativně nákladový systém financování, který je založen na financování reálného 

objemu výuky a reálné výše tarifních platů pedagogů. Financování platů nepedagogických 

pracovníků se děje tak, že objem prostředků na jejich platy, pro každou jednotlivou školu, 

je stanoven prostřednictvím normativu, tj. normativů na ředitelství, odloučené pracoviště a 

na každou třídu.  

V případě, odloučených pracovišť, je možné u nich získat finanční prostředky na navýšení 

úvazku. S ohledem, že ZŠ a MŠ se nachází na jednom pozemku p.č. 1475 v k.ú. 

Maršovice, bylo by možné pozemek rozdělit tak, aby se každá budova nacházela na 

vlastním pozemku (zaměření geodetem, vypracování GP, souhlas stavebního úřadu a 

zápis do KN).  Pokud by byla MŠ odloučeným pracovištěm (dle sdělení postačí, aby se 

nacházela na jiném p. č.), bylo by možno získat do rozpočtu školy finanční prostředky na 

0,4 úvazku, což představuje cca 100 000 Kč ročně. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

ŘŠ uvedla, že pokud by se to podařilo, mohla by lépe finančně ohodnotit nepedagogické 

pracovníky, kteří odvádějí hodně práce, za kterou nejsou dostatečně zaplaceni. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

s odloučeným pracovištěm souhlasilo. 

 

Usnesení č. 21/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice souhlasí s realizací kroků tak, aby byla 

mateřské škola odloučeným pracovištěm od 1. 9. 2024. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Dále ŘŠ uvedla, že ve škole a školce proběhla kontrola od hygieny, ale zprávu doposud 

neobdržela. Předpokládá, že nebyly zjištěny závažné problémy, bude však nutné vyměnit 

linoleum ve třídě ve školce a opravit podlahu ve třídě, kde byla provedena oprava odpadu 

od umyvadla. 

BK informovala o jednání školské rady, která upozornila na problematiku vlhkosti na 

chodbě ke školnímu bytu a jejího odvětrání. Z důvodu trvalejšího větrání chodby je 

navrženo osadit na okno na chodbě ochranou síť. Starosta uvedl, že o problému jednal 
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s pracovnicemi ve školní jídelně a problém je i v tom, že konvektomat v kuchyni je 

odvětráván do místnosti a bylo by vhodnější odvětrávání mimo prostory kuchyně.  

BK dále uvedla, že školská rada řešila také problematiku nových webových stránek školy. 

ŘŠ odpověděla, že jsou stránky nyní ve fázi testování. Starosta doplnil, že i obecní 

stránky jsou nyní ve fázi testování.  

 

 

Ad.12:  Územní studie Horní loučky, akce „Novostavba dvou RD“ 

Na zasedání ZO dne 13. 12. 2024 bylo ZO seznámeno se žádostí týkající se stavby 2 RD 

v lokalitě Horní loučky v souladu s Územní studií Horní loučky, kterou následně žadatelé 

doplnili návrhem na řešení situace - situačními výkresy, akce „Novostavba dvou RD, kat. 

úz. Jezeřany, parc.č. 1306/32 1306/36“. ZO a přítomným občanům byla dána možnost 

sdělit své stanovisko. ZO se blíže seznámilo s navrženým řešením, konstatovalo, že není 

v rozporu se schválenou územní studií, odchylky od původního řešení nejsou zásadní, k 

navrženému řešení nebyly zásadní připomínky a vzalo věc na vědomí. Starosta dne 20. 3. 

2024 jednal ohledně této věci na stavebním úřadě, kde bylo dohodnuto, že pokud ZO 

přijme v této věci usnesení, že návrh je v souladu s platnou územní studií, stavebník 

dodrží dispozice RD dle studie, nebude potřeba tuto studii předělávat. Jednat s vlastníky 

pozemků tak, aby bylo možné v budoucnu místní komunikace k trafostanici vybudovat, 

popř. dál rozvíjet uvedenou územní studii a přístup občanů ke stavebním pozemkům. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

PP(o) uvedl, že jako vlastníci pozemků a stavebníci jsou připraveni podle studie převést 

veřejné pozemky na obec, ZO zase připravenost se stavebníkem spolupracovat tak, aby 

to bylo pro obě strany výhodné a společně se shodli, že schválením předloženého řešení 

se vytváří prostor pro zahájení výstavby dalších RD, ale že bude záležet na požadavcích 

stavebního úřadu, které v průběhu povolování stavby RD bude mít. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

předložené řešení schválilo a pověřilo starostovi jednat s vlastníky. 

 

Usnesení č. 22/02/2024 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje předložené řešení  ve věci akce 

„Novostavba dvou RD“, (k.ú. Jezeřany, p.č. 1306/32, 1306/36), které zpracoval Ing. arch. 

Bronislav Sedláček, jako řešení další (druhé) etapy výstavby RD, které je v souladu se 

schválenou územní studií „ÚZEMNÍ STUDIÍ HORNÍ LOUČKY, JEZEŘANY“, jako územně 

plánovacím podkladem, který vypracoval Ing. arch. Jaroslav Poláček. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 23/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice pověřuje a ukládá starostovi, aby projednal 

s vlastníky pozemků p.č. 1306/32 a 1306/36, k.ú. Jezeřany, další postup ve věci výstavby 
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dvou rodinných domů dle projektu „Novostavba dvou RD“ a studie „Územní studie Horní 

loučky“ a nechal posoudit a popř. připravit návrh smlouvy, který by upravil spoluúčast 

obce na projektu místní komunikace k trafostanici na pozemku p.č. 1306/11, v k.ú. 

Jezeřany, a převod pozemků, které by měly tvořit veřejné prostranství dle projektu a 

studie, do vlastnictví obce. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad.13:  Projekt a veřejná zakázka „Oprava klubovny“ 

Zastupitelstvo Jihomoravského kraje na svém zasedání dne 22. 2. 2024 schválilo 

poskytnutí dotace ve výši 275 000 Kč na akci Oprava klubovny. S ohledem na skutečnost, 

že se bude jednat o opravu objektu, který by měl sloužit dětem a mládeži, byla objednána 

projektová dokumentace pro provedení stavby, včetně výkazu výměr s rozpočtem u 

projektanta Ing. et Ing. Pavla Vyskočila za cenu 70 000 Kč. Je potřeba dotaci přijmout a 

schválit smlouvu o poskytnutí dotace. Předpokládaný termín projektu je do 31. 5. 2024 s 

tím, že by mělo být možno požádat o změnu používání stavby. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

dotaci a smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 24/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje přijetí dotace z rozpočtu 

Jihomoravského kraje pro rok 2024 v rámci dotačního programu Podpora rozvoje venkova 

Jihomoravského kraje pro rok 2024, ve výši 275 000 Kč, na akci Oprava klubovny.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 25/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z 

rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci dotačního programu Podpora rozvoje venkova 

Jihomoravského kraje pro rok 2024, jejímž předmětem je poskytnutí dotace na realizaci 

akce Oprava klubovny. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 14:  Revitalizace Jezeřanské návsi, projekt „Obnova dřevin na Jezeřanské 

návsi“ 

Na minulém zasedání ZO dne 13. 3. 2024 ZO diskutovalo ZO problematiku projektu 
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„Revitalizace Jezeřanské návsí“ a vyslovilo souhlas s výsadbou stromů na návsi. Zároveň 

místostarosta ZO informoval o podání žádosti o nadační příspěvek Nadace ČEZ v 

grantovém řízení Stromy 2024, s názvem „Obnova dřevin na jezeřanské návsi“. 

S ohledem na dobrou spolupráci byla oslovena společnost Zahrady Svoboda s.r.o., která 

na základě požadavku předložila cenovou nabídku č. 0026/2024 ze dne 25. 3. 2024, jejím 

předmětem je dodání a výsadba celkem 22 ks stromů na návsi v Jezeřanech, včetně 

stromů, které jsou součástí žádosti zaslané na Nadaci ČEZ. Celkem se jedná o realizaci 

za cca 138 000 Kč bez DPH.  

Dne 3. 4. 2024 obdržela obec od Nadace ČEZ zprávu, že žádost byla schválena a obci 

bude poskytnut nadační příspěvek ve výši 40 000 Kč na uvedený projekt. ZO je 

předkládán návrh Smlouvy o poskytnutí nadačního příspěvku JHM STR24/65827. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

projekt a přijetí příspěvku schválilo. 

 

Usnesení č. 26/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Výsadba stromů na 

návsi“, jehož předmětem je výsadba celkem 22 ks stromů na Jezeřanské návsi, na 

pozemcích p.č. 1491/1 a 1491/2 v k.ú. Jezeřany 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 138 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 27/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje přijetí nadačního příspěvku ve výši 

40 000 Kč a Smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku JHM STR24/65, mezi Nadace 

ČEZ a obcí, jejímž předmětem je poskytnutí nadačního příspěvku na realizaci projektu 

„Obnova dřevin na jezeřanské návsi“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

ZO následně znovu diskutovalo jak dále postupovat s projektem a většinově se shodlo na 

vybudování nového pódia tanečního parketu dle projektu.  

 

 

Ad.15:  Rozpočtové opatření č. 3/2024 

Rozpočtové opatření č. 3/2024 upravuje příjmy a výdaje rozpočtu roku 2024, jejichž 

potřeba vyvstala po minulém zasedání ZO. RO upravuje ve výdajích přijetí dotace na 

Volby do Evropského parlamentu (38 000 Kč), dotace od JMK na akci Oprava klubovny 

(275 000 Kč) a nadační příspěvek od NADACE ČEZ (40 000 Kč). Ve výdajích se jedná o 
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využití těchto dotací na realizaci těchto akcí, zejména rozúčtování dotace na volby.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

rozpočtové opatření schválilo. 

 

Usnesení č. 28/02/2024  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 3/2024.   

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 16: Diskuse 

V diskusi zaznělo: 

Starosta se zeptal ZO na názor týkající se cen energií a jejich fixaci, názor na zapojení se 

obce do prezentace v publikacích JIŽNÍ MORAVA krásná – známá, neznámá a Města a 

obce Jihomoravského kraje. Členové se vyjádřili, že o fixací energií rozhodne starosta a 

k prezentaci se vyjádřili negativně. Důležitým problémem, který ZO řešilo, byla organizace 

a zabezpečení akce MORAVSKOKRUMLOVSKEM NA KOLE s ohledem na to, že dojezd 

všech cyklistů bude na Jezeřanské návsi. Akce bude určena nejen pro cyklisty, ale i 

občany naší obce a uskuteční se dne 18. 5. 2024.  

BK se dotázala jak je využívána místnost v knihovně, která v minulosti byla pronajímána 

s tím, že má zájemkyni, která by si ji chtěla pronajmout k podnikání a provozovat 

kosmetiku. Starosta uvedl, že místnost je využívána jako sklad knihovny a rozhodně 

nemá zájem tuto místnost pronajímat. Lépe by bylo vnitřní prostory rekonstruovat a 

zkvalitnit prostory a zázemí knihovny. Ostatní členové ZO nebyli tak jednoznačně proti a 

doporučili, aby zájemkyně navštívila knihovnu, aby se s prostory seznámila. 

PK upozornil na problematiku pódia a tanečního parketu s tím, že chasa má na letošní 

akce pódium zajištěné, ale je třeba zvážit, zda obec nepořídí vlastní pódium a 

rekonstrukce tanečního parketu. 

PK se dotázal, jak bude naloženo se zeminou v Sekerách. OČ odpověděl, že dojde k 

dorovnání plochy s výškou hasičského hřiště. 

BK se dotázala na dětské hřiště na točně, když reaguje na opakované dotazy, kdy bude 

hřiště upraveno tak, aby nebylo nebezpečné pro děti (betonové patky). Starosta uvedl, že 

jednal s nájemcem plochy, který provádí úpravy hřiště tak, aby odpovídalo bezpečnostním 

předpisům.  

BK poděkovala všem, kteří se podíleli na organizaci a na zajištění akce Okoštuj dědinu, 

když 2. ročník byl úspěšný. ZO hodnotilo akci rovněž velice kladně. 
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Ad. 17: Ukončení 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast, a ukončil zasedání ve 22:05 hod.                                                                         

 

 

 

                                                                                                     Ing. Petr Slavík v. r. 

                                                                                                             starosta 

 

 

Zapsal: Ing. Ondřej Čáp v. r. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Ing. Martin Hladůvka v. r. 

Ing. David Tesař  v. r. 


